

Release Notes 9.6

English

DWOS Synergy now supports the transfer of stock abutments.

Within a DWOS Synergy session, abutments planned in coDiagnostiX and contained in the coDiagnostiX database will now be transferred to DWOS. This allows for easier planning and design of all-on-four cases and restorations.

Transfer of planning data to bone block augmentation manufacturers

coDiagnostiX patient cases with bone and implant planning information can now be exported or directly sent (via caseXchange) to bone block manufacturers to have them produce customized bone blocks.

Transfer of planning data to radiographic assessment service providers

coDiagnostiX now allows patient cases to be sent via caseXchange to service providers to obtain radiographic assessment.

Transfer of planning data to Bien-Air's iChiropro app

coDiagnostiX now offers an interface to iChiropro which provides surgical protocol information and pre-programmed operating sequences.

Support for new sleeve systems added

- The database now includes 3D Diagnostix and Neoss sleeve systems.
- Improved support for Bego's sleeve system. coDiagnostiX now supports non rotation-symmetric sleeve bodies.

Several user interface improvements in caseXchange, e.g.

- Quick search in caseXchange
- Plan name displayed in order management
- Email address clickable in order management
- Contact information can be copied to clipboard
- Hotkeys to access caseXchange and order management from start screen

Deutsch

DWOS Synergy unterstützt jetzt die Übertragung von Stock Abutments

Während einer Synergy-Sitzung werden jetzt in coDiagnostiX geplante und in der Abutment-Datenbank vorhandene Abutments an DWOS übertragen. Dies erlaubt einfacheres Planen und Entwerfen von All-On-Four-Fällen.

Übertragung von Planungsdaten an Hersteller von Knochenblock-Augmentierungen

coDiagnostiX-Patientenfälle können jetzt mit Knochen- und Implantatdaten über caseXchange direkt zu Dienstleistern für Knochenblock-Augmentierungen gesendet werden, um dort fallspezifische Knochenblock-Augmentierungen herstellen zu lassen.

Übertragung von Planungsdaten zu Anbietern röntgenologischer Begutachtung

coDiagnostiX erlaubt jetzt das Versenden von Patientenfällen über caseXchange zu Dienstleistern zur röntgenologischen Begutachtung.

Übertragung von Planungsdaten zu Bien-Airs iChiropro-App

coDiagnostiX verfügt jetzt über eine Schnittstelle zu iChiropro. Die App stellt Informationen zum chirurgischen Protokoll und vorprogrammierte Behandlungsabläufe zur Verfügung.

Unterstützung für weitere Hülsensysteme hinzugefügt

- Die Datenbank enthält nun die Hülsensysteme von 3D Diagnostix und Neoss.
- Die Unterstützung von Begos Hülsensystem wurde verbessert. coDiagnostiX unterstützt nun nicht-rotationssymmetrische Hülsenkörper.

Mehrere Verbesserungen der Benutzeroberfläche von caseXchange, z.B.:

- Schnellsuche in caseXchange
- Anzeige des Plannamens in der Auftragsverwaltung
- E-Mail-Adresse in der Auftragsverwaltung ist nun anklickbar
- Kontaktinformationen können nun in die Zwischenablage kopiert werden
- Zugriff auf caseXchange und Auftragsverwaltung über Hotkeys aus dem Startbildschirm heraus